



Request for voluntary barring from casino

To whom it may concern:

Please be advised that I, _____ (name-printed), will not participate in any casino gaming activity while onboard _____ (vessel name,) effective the voyage commencing on _____ (sail date) in _____ (port of departure).

For this reason, I ask that you assist in not allowing me to play in your onboard casino. In order to facilitate this request, I shall introduce myself to the casino manager upon boarding and will not enter the casino for the duration of the cruise.

Sincerely,

(signed)

(date)

Privacy notice: In order to fulfil your request for voluntary barring from the casino, we need to process personal data relating to you (in particular, by storing your request and informing the casino staff). This processing is based on your request (Art. 6(1)(b) GDPR). We will delete this data at the end of the third year after the end of the cruise. For more information on the processing of your personal data by us (i.e. AIDA Cruises - German branch of Costa Crociere S.p.A., Am Strande 3d, 18055 Rostock, Germany), please refer to www.aida.de/datenschutz. In case of any questions regarding your personal data or if you want to exercise your rights as a data subject, please contact datenschutz@aida.de.



Antrag auf freiwilligen Ausschluss aus dem Casino

Sehr geehrte Damen und Herren:

Hiermit teile ich Ihnen mit, dass ich, _____ (Name in Druckbuchstaben), auf der Reise an Bord von _____ (Name des Schiffes) mit Abfahrt am _____ (Datum der Abfahrt) in _____ (Abfahrtshafen) nicht am Casino-Spiel teilnehmen werde.

Aus diesem Grund bitte ich Sie, mich dabei zu unterstützen, nicht in Ihrem Bord Casino spielen zu dürfen. Um diese Bitte zu erleichtern, werde ich mich dem Casino Manager nach meinem Aufstieg vorstellen und das Casino für die Dauer der Kreuzfahrt nicht betreten.

Mit freundlichen Grüßen

(Unterschrift)

(Datum)

Hinweis zum Datenschutz: Um Ihrem Antrag auf freiwilligen Ausschluss aus dem Casino nachzukommen, müssen wir Sie betreffende personenbezogene Daten verarbeiten (insbesondere durch die Speicherung Ihres Antrags und die Unterrichtung des Casinopersonals). Diese Verarbeitung erfolgt auf Grundlage Ihres Antrags (Art. 6(1)(b) GDPR). Wir werden diese Daten mit Ablauf des dritten Jahres nach Beendigung der Kreuzfahrt löschen. Weitere Informationen zur Verarbeitung Ihrer personenbezogenen Daten durch uns (d.h. AIDA Cruises - German branch of Costa Crociere S.p.A., Am Strande 3d, 18055 Rostock, Deutschland) finden Sie unter www.aida.de/datenschutz. Wenn Sie Fragen zu Ihren personenbezogenen Daten haben oder Ihre Rechte als Betroffener wahrnehmen möchten, wenden Sie sich bitte an datenschutz@aida.de.